
Rok 1978

• 13.ledna 1978 se v restauraci Pod  hradem 
uskutečnila ustavující schůze tenisového oddílu. Za 
výbor TJ se zúčastnili ing. Petr Eliáš a Alois Rožnovský; 
za OV tenisového svazu ve Frýdku-Místku p.Jan Pešat.

• Do nově ustanoveného tenisového oddílu se 
přihlásilo 22 členů, z toho 1 žena a 8 mužů, 1 
dorostenka, 2 dorostenci a 4 žákyně a 6 žáků.

• Do výboru oddílu byli zvoleni Drlík L., Elbel T., Janošek 
J.,Krovický P. a Mizera K.

• Předsedou oddílu byl zvolen Elbel Tomáš, 
místopředsedou Lubomír Drlík.
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Tenisový kroužek mládeže

• Byl ustaven ještě před valnou hromadou 10.1. a přihlásilo se do něj 
13 žáků a 10 žákyň.

• Výcvik začal ještě v malé mini tělocvičně ve staré  škole.

• 23 cvičebních hodin bylo zaměřeno na tělesnou přípravu a „suchý 
výcvik“ s dřevěnými pálkami. Největší účast měli Robert Krovický a 
Stanislav Kroča, Bronislava Kročová, a Karla Ondříčková.
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• 18.3. byla zahájena budovatelská činnost na hřišti.  Ta 
byla směřována na položení antuky. Práce řídil L.Drlík 
a odbornou pomoc nám poskytl p. Rudolf Elbel
bývalý správce kurtů Baníku Ostrava , který bezplatně 
odpracoval 31 hodin.

• Bylo dokončeno oplocení hřiště.

• Pozornost se zaměřila na dokončení stavby cvičné zdi, 
kterou vedl pan Josef Bujnoch.

• V jarním období byla zahájena příprava stavby nové 
vodovodní přípojky od stavby nové ZŠ do šaten 
kopané a na tenisové hřiště.
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5. května 1978 proběhlo slavnostní 
nalajnování hřiště.                                                     

V 8,53 hod. začali Tomáš Elbel a Lubomír 
Drlík provoz na hřišti a po nich kurt 
vyzkoušeli Pavel Krovický se synem 
Robertem.

8. května 
1978
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První pocity

• Nový dvorec sice nemá ještě kvalitu světových antukových dvorců, 
ale radost z pohybu na vlastními silami vybudovaném hřišti byla 
značná.

• Velkým problémem zůstává voda pro kropení antuky.  Bylo nám 
jasné, že když nezaprší je s hraním konec. Bez vody se hřiště nedá 
udržovat.
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Poděkování  „stavebníkům“

• Počet odpracovaných brigádnických hodin přesáhl tisícovku. Jen 
v roce 1977 bylo odpracováno 66o brigádnických hodin. 
Z jednotlivců, členů TJ 29 lidí odpracovalo více než 10 hodin. 
Vzpomeňme ty nejaktivnější, z nichž někteří už nežijí.   Elbel 290, 
Drlík105,  Eliáš st. † 100, Mizera † 90, Janošek 80,  F.Koval 60, Blahut
† 55,  z žen Blahutová 40, Elbelová30. 
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Poděkování

• Nepřehlédnutelnou skutečností je, že mnozí brigádníci se nikdy 
nestali členy tenisového oddílu ani si nikdy nepřišli alespoň 
„pinknout“. 

• Toto  bychom si měli stále uvědomovat a všem znovu děkovat  za 
dílo, které pomáhali vybudovat a jsem rád, že se podařilo tenis na 
Hukvaldech dlouhou dobu udržet a rozvíjet.
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V srpnu jsme si pozvali k prvnímu  utkání přátele 
z Ostravy Ing.Kunčického a Ing. Čestmíra Elbela –
tehdejšími vítězi  Hutnické ligy, se kterými jsme změřili 
své cíly a po vyrovnaných bojích prohráli 0: 2.
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1.září se uskutečnil první žákovský turnaj za účasti 7 
hráčů. Turnaj vyhrál Bohuš Korneta nad Martinem 
Kornetou. Na fotografii při slavnostním zahájení 
vidíme Stanislava Kroču, Pavla Reka, Julka Hajšo, 
Luboše Hrčka, Roberta Krovického a Martina Kornetu
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9.září  jsme hráli další přátelské utkání s tenisty 
z Brušperka. Odehrálo se však pouze jedno utkání, 
ve kterém Lubomír Drlík porazil Muroně 7/5, 6/0. 

Lubomír Drlík se stal také prvním vítězem oddílového 
turnaje, kterého se zúčastnilo 14 hráčů, z nichž 
někteří přihlíží utkání na této fotografii.
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